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Abstract (en)
The sachet has a closing/opening unit (20) fixed permanently on a sheet (12), and a permanent gluing unit (40) gluing another sheet (14) on the
closing/opening units, where the sheets are extended by a flap. A glue strip of each gluing units is coated with a removable protective cover (50),
and opening sections (23, 25) of the closing/opening units are borne by respective support webs and associated with an actuating slider. The
support webs are connected with each other by a connecting strip (28).

Abstract (fr)
La présente invention concerne un sachet comprenant deux feuillets principaux (12, 14) et un moyen (20) de fermeture/ouverture multiples, au
niveau de son embouchure, caractérisé par le fait que le moyen de fermeture/ouverture multiples (20) est fixé à demeure sur un feuillet principal
(12) et que le sachet comprend en outre des moyens de collage permanent (40, 42) aptes à coller le second feuillet principal (14) sur le moyen de
fermeture/ouverture (20).
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